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Točka 2. 

 
Usvajanje skraćenog zapisnika s 

24. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta 
održane 23. prosinca 2019. godine 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Na temelju članka 19. Statuta Grada Buzeta („Službene novine Grada Buzeta“, broj 
12/18. - pročišćeni tekst), Gradsko vijeće Grada Buzeta je na sjednici održanoj  siječnja  
2020. godine donijelo 
 
 
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Zapisnika 

s 24. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta 
održane 23. prosinca 2019. godine  

 
1.  

 
Prihvaća se Zapisnik s 24. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 

dana 23. prosinca 2019. godine. 
 

Zapisnik iz stavka 1. ove točke prilog je ovom Zaključku. 
 

2. 
 
Ovaj Zaključak stupa na snagu osam dana od dana objave u „Službenim 

novinama Grada Buzeta“.  
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Buzet,  
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ZAPISNIK 
s 24. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta 

održane 23. prosinca   2019. godine 
 

Sjednica je održana u gradskoj vijećnici u Narodnom domu u Buzetu, Ulica II. 
istarske brigade 2. 
 

Sjednica je započeta u 15,30 sati. 
 

Sjednicu vodi: Dejan Jakac, predsjednik Gradskog vijeća. 
 

Zapisnik vodi: Tatjana Merlić, viši referent za opće poslove u Upravnom odjelu 
za opće poslove, društvene djelatnosti i  razvojne projekt. 
 
Prisutni članovi Gradskog vijeća: Denis Muzica, Elvis Černeka, Damir Sirotić, Dejan 

Jakac, Nina Majer, Kristijan Majcan, Melisa Piuti,  Đani Soldatić, Damir Kajin,  

Zdravko Ćurić,Sandi Černeka,  Dubravka Črnac Dujanić, Vedran Majcan, Mirta 

Ćaleta.  

 
Odsutni članovi gradskog vijeća: Vlatko Mrvoš. 

 
Ostali prisutni:  Elvis Šterpin,   Ana Pernić,  Gordana Čalić Šverko. 
 
 
Dejan Jakac otvara sjednicu, iznosi da je ova sjednica sazvana po hitnom 

postupku jer bi nedonošenje predloženog  akta u određenom roku moglo uzrokovati 
znatniju štetu za proračun Grada Buzeta. Iznosi da o hitnosti ili ne hitnosti donošenja  
ovog akta vijećnici sukladno članku 59. pravilnika odlučuju bez rasprave. Daje na 
glasovanje prijedlog da se o ovoj točki raspravlja po hitnoj proceduri te se prijedlog uz 
8 glasova „za“ prihvaća.    

Otvara raspravu po dnevnom redu.   
Damir Kajin predlaže da se ovaj današnji dnevni red proširi sa još jednom 

točkom „Razno“ gdje bi se raspravljalo o tvrtki Cimos, a iznosi da tvrtka Cimos ide na 
kolektivni godišnji odmor do 07.01.2019. tj. 12 dana  što se nije desilo nikada. Smatra 
da je to zlokobna poruka svima nama u ovome gradu. Predlaže da svatko tko želi nešto 
kaže o tome, nema gradonačelnika koji bi trebao biti informiraniji od nas, ali je 
zamjenica te predlaže da nam kaže što se zbiva. Cimos nije Uljanik no cijeli dijelovi 
društva od galvanike, kalione, kataforeze, kuhinja ne radi više, strojevi iz Labina idu 
put Kikinde, nekada je u Kopar odlazilo 30 ljudi, danas put Kopra odlazi možda jedan 
do dvoje ljudi. Imamo problem, a paralelno s time nama se gasi i razvoj u ovome gradu. 
Možda da imamo još jednu vanrednu sjednicu jer smatra da nema izvanrednijeg 
problema od prilika i stanja u Cimosu. Imamo novog vlasnika, ali pristojnosti radi  neka 
nam se kaže što se od Cimosa očekuje, ali ne u narednih godinu do pet godina već u 
narednih mjesec do pet mjeseci.  

Dejan Jakac prekida raspravu Damira Kajina no Damir Kajin nastavlja sa 
raspravom te iznosi da smo mi ovdje diskriminirani do boli, zar je normalno da nam 
dolaze radnici, nije bitno odakle, da imaju 30-40% veću plaću nego što imaju naši ljudi 
ovdje.  



Ana Pernić iznosi da je gradonačelnik trenutno  na sastanku sa direktorom 
Cimosa te nije mogao prisustvovati sjednici vijeća te iznosi da će na idućoj sjednici dati 
informaciju.  

Damir Kajin razgovara sa klupe te moli da se održi sjednica makar sutra tj. 
nakon Božića i  da gradonačelnik da informaciju o Cimosu. 

Dejan Jakac iznosi da se svi slažu da je pitanje Cimosa bitno za Buzet te kada 
se budu imale informacije iste  će se iznijeti na sjednici vijeća.  

Damir Kajin i Dejan Jakac raspravljaju iz klupa.  
Daje se na glasovanje prijedlog Damira Kajina da se  današnji dnevni red 

nadopuni sa točkom „Razno“ te se uz 6 glasova  za“ i većinom „suzdržanih“ prijedlog  
ne prihvaća. 

Prijedlog predloženog dnevnog reda daje se na glasovanje te se uz 8 „za“ i 6 
„suzdržanih“  donosi slijedeći   

 
 

DNEVNI RED  
 

1. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o načinu 

pružanja javne usluge prikupljanja miješanog komunalnog otpada i 

biorazgradivog otpada na području Grada Buzeta - HITAN POSTUPAK 

 

 

TOČKA 1. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o načinu 

pružanja javne usluge prikupljanja miješanog komunalnog otpada i 

biorazgradivog otpada na području Grada Buzeta - HITAN POSTUPAK 

 

 

Dejan Jakac iznosi da je na protekloj sjednici izlagateljica  obrazložila 

ovu točku te otvara raspravu.  

Damir Kajin iznosi da će biti suzdržan pri donošenju ove odluke, no  za 

usklađenje ove odluke odgovornost je isključivo  na vladajućoj većini. Postavlja 

pitanje gdje je ovdje direktorica komunalnog poduzeća Park. Što si ona 

zamišlja, što ona glumi, ne može ona dignuti nos radi toga jer na prošloj sjednici 

vijeća mi nismo tu odluku prihvatili,  a ne treba ni dogradonačelnica Ana Pernić 

mahati glavom na to. To je njen posao da bude ovdje i da jednostavno sasluša 

nas vijećnike jer mi smo njoj poslodavac, neko će reći gradonačelnik OK, ona 

mora uvažavati, svidjelo se to njoj ili ne proceduru koja će se kao takva 

određivati u ovome vijeću. Nije protiv toga direktno da mi uskladimo tu odluku 

sa zakonom oko smeća, ali je apriori protiv da dođe do poskupljenja  odvoza 

smeća. Čak kad bi mu netko jamčio da u idućoj godini neće doći do poskupljenja 

onda bi čak mogao to i podržati ovako sigurno da za tu odluku nikada neće 

dignuti ruku. Nama je smeće u godinu dana defakto poskupjelo duplo, gotovo 

duplo. Mi se daj bože nadamo da poskupljenje neće biti onakvo kakvo nas je 

snašlo početkom prošle ili ove godine ali zna da će ono poskupiti još barem za 

30-40%. Slaže se da KP Park mora na neki način biti samoodrživo, mora biti 

rentabilna tvrtka, čak isto tako vidimo da u proračunu bez 1,5-2 milij. kuna iz 

proračuna oni ne bi mogli egzistirati. Gdje je problem danas tog našeg problema 

sa smećem. Prije svega u jednom promašenom sustavu kod Kaštijuna. Pustimo 
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na stranu koliko je novaca progutao, tehnologija je promašena, netko kaže 

zastarjela, ali  činjenica  je da nije funkcionalna. Mi u Buzetu uvijek smo bili i 

trebamo kao Istrijani biti solidarni sa sveistarskim projektima, ali isto tako mi 

moramo očekivati da će se i  IŽ konačno izaći u susret nekom projektu koji se 

realizira na području ovoga grada. Ove godine iz proračuna IŽ  mi nismo dobili 

ništa. Sve šta se u ovom gradu radi gradi se radi se isključivo ili  uz upomoć 

državnog kapitala ili novca kojeg pune svi, ali to je činjenica. Nije bitno da li se 

radi o vrtiću, POS-ovim stanovima, zaobilaznica, uređenje crkvica i sl. 2020. 

godine proračun IŽ iznosi  1,880 milijardi kuna koliko ćemo mi dobiti, de facto 

ništa . S druge strane mi se liječimo u KBC Rijeka, u Lovranu, mi u tome ne 

participiramo niti kunu, na Kantridi , a s druge strane mi ne možemo očekivati 

od IŽ jednu kunu za neki istarski projekt.  

 Dejan Jakac pokušava prekinuti raspravu Damira Kajina no on  nastavlja 

sa raspravom te iznosi da dok je tome tako a izdvajamo ogroman novac za 

Kaštijun ne može pristati da se podržavaju ovakve odluke, a da za uzvrat mi u 

ovome gradu ne dobivamo ništa. Predlaže da se smeće odvozi put Rijeke ili 

Trsta jer bi jeftinije prošli, a i da ga odvozimo u Ljubljanu nego da trujemo 

Medulin sa smećem iz Buzeta. Zato je apsolutno protiv ali radi pristojnosti i 

ovom prilikom će biti suzdržan.  

Vedran Majcan iznosi kratku opasku u ime  kolege Vlatka Mrvoša koji nije 

mogao doći, a koji se bunio zapravo što je sjednica tako rano sazvana, uvijek 

je pravilo da bude u šest sati na večer pa nije uvidio razloga, a ne vidi ni on  da 

je danas moglo biti tako, pa bi si  možda  mogao uskladiti obveze, a tako smo 

na sjednici bez njega. Vezano uz točku , slaže se sa kolegom Kajinom da je 

zapravo  Odluka  o usklađenju na vladajućoj većini koja je mora uskladiti i koja 

mora povući odgovornost za takve stvari. Zašto smo suzdržani, ne zbog toga 

što se igramo neke velike demokracije ovdje, iz već dugogodišnjeg iskustva 

opekli smo se zapravo na vašim reakcijama i na vašim prozivanjima svaki put 

kada smo vam zapravo izašli u susret na način da neke tehnikalije kao što je 

ova odluka zapravo budemo za takvu odluku jer nema tu nekih velikih prepreka 

i da budemo za takvu odluku, ali i više puta, a to mu se desilo i sada posljedica 

ovakvog usklađenja je, a sama je gđa. Kisiček rekla biti će  povećanje cijena s 

obzirom da je ako je dobro razumio Park ove godine preko pola milijuna kuna u 

minusu od odvoza smeća što znači da će smeće morati drastično poskupjeti da 

bi se namirio taj gubitak i da se ne bi proizvodili neki daljnji gubici. Glasamo mi 

kao oporba za to neće biti intervjua gradonačelnika koji će govoriti o smanjenju 

smeća i koji će reći „a ne nismo mi poskupili nije IDS, i Vedran i Damir i oporba 

i Vlatko i HDZ i svi su bili za poskupljenje takve cijene“. To je nekorektna igra, 

to nismo doživjeli prvi put, doživjeli smo bezbroj puta do sada i sada više naučili 

smo lekciju. Kada imamo s druge strane vladajuću većinu koja često nije 

korektna i onda kada smo pružali ruku ne možete očekivati od nas da budemo 

za takve tehnikalije i da glasamo i kada su u pitanju takve tehnikalije. Posebno 

ne možemo biti kada se na nas kao što se zadnji put, znam da je u žaru nekakve 

političke borbe, nekakvo prozivanje za glasovanje,  to se jednostavno neće 

dogodit, mi smo demokratska zemlja, statut je tu vrlo jasan, nikoga se ne može 

prozivati na odgovornost za ono što je izrekao za ovom govornicom, ono što je 

glasao,   pa se to neće nagađat nikad ni u buduće ni u Buzetu ni od bilo koga, 

ni od gradonačelnika, ni od pročelnika ni ostalih vijećnika. Svatko glasa prema 



svojoj savjesti, s time u vezi interesira ga kako će današnje glasovanje završiti, 

hoće li tu biti stranačke stege ili dosljednost, ali to ćemo uskoro vidjeti.  

Damir Sirotić nadovezat će se na dosadašnje diskusije g. Kajina i g. 

Majcana,  iznosi da je sjednica sazvana po hitnom postupku  upravo radi toga 

što smo kao gradsko vijeće dužni ispoštovati zakonsku  regulativu odnosno  

uredbu koju je vlada donesla i koju JLS moraju uskladit sa postojećom uredbom 

do 31.12.2019. Nije ni trebala biti ova sjednica, ne bi bila odluka, no da li 

možemo mirne duše prihvatiti  sutra sankcije, nećemo prozivati vladajuće, 

vladajuća većina je odgovorna za provođenje odluka da budu sve odluke 

gradskog vijeća ali i svi vijećnici u skladu sa zakonima, ne moramo poštivati, ali 

onda znamo što slijedi. Lako je prebacivati odgovornost, vijeće će biti 

odgovorno. Koliko je čuo obrazloženje u odluci se ne spominje cijena, usklađuju 

se akti, vjerojatno, volio bi da ne, ali svi pretpostavljaju da će sutra biti prigovori 

na odluke koje ne sadržavaju cijenu pa će se morati usklađivati. Znamo svi da 

smo godinama imali odluke na gradskom vijeću gdje je Grad i Odjel sa 

komunalnim društvom organizirao odvoz smeća, zbrinjavanje, način obračuna, 

bilo je jeftinije i puno bolje funkcioniralo nego ovo danas. Od prošle godine od 

kada je odluka stupila na snagu i koju smo mi morali primijeniti, po prvoj uredbi, 

ne dopuni za naše građane donijela je veću cijenu i lošije zbrinjavanje, a ne zato 

što je gradsko vijeće donijelo takvu odluku nego zato što je moralo provoditi 

uredbu koju je donesla vlada i potpisala sa EU. Ista stvar je sada, ako se bude 

mijenjao ovaj obračun morati će doći na ovo gradsko vijeće nova odluka.  Bez 

obzira na političku opciju  smatra da svi isto razmišljamo te da nismo za to da 

se nešto radi na teret građana. Moramo imati odgovornost da donosimo akte 

koji su u skladu sa zakonskom regulativom koja je na snazi i koja je na žalost 

jača od gradskog vijeća. Izgleda da nova uredba kao što je rekla direktorica 

Park-a prošli puta donosi još goru situaciju. Mi kao gradsko vijeće imamo 

nekakve obaveze i odluke moraju biti prema zakonu te će zbog toga Klub IDS-

a-HSU-a podržati ovu Odluku. Mi ćemo biti odgovorni ako sutra stigne kazna u 

grad jer nismo donesli odluku, netko će reći a ne mi  smo bili suzdržani, onaj 

koji je glasao za, tako se to ne može gledati i uvijek se možemo prepucavati.  

To nije politička odluka, već provođenje zakonske regulative.  

Elvis Šterpin iznosi da osjeća potrebu, iako je bila stanka na prošloj 

sjednici,  i izvini na komentaru kojeg je dao. 

Ana Pernić iznosi vijećniku Damiru Kajinu da je  odmahivala glavom jer 

je direktorica Park-a Ervina Šurković Kisiček opravdano izostala sa sjednice, 

službeno je na sastanku u Rijeci i nije izostala ni zbog kakve ljutnje ili slično, a 

osim toga predlagač ove odluke je Grad Buzet, odnosno nadležni Upravni odjel 

za gospodarenje prostorom  koji je uputio odluku na daljnje postupanje tako da 

su ovdje  prisutni predlagači.  

Nakon rasprave uz 8 glasova  „za“ i 6  „suzdržana“ glasa donosi se 

slijedeći  

 

 

 

 

 

 



ZAKLJUČAK  

 

 

Donosi se Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o načinu pružanja javne 

usluge prikupljanja miješanog komunalnog otpada i biorazgradivog otpada na 

području Grada Buzeta. 

 

 

Sjednica je zaključena sa radom  u 16,02. sata.  

 

 

ZAPISNIK VODILA      PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 

  Tatjana Merlić                                                                 Dejan Jakac 
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